
İKİLLER  

Bir ismi ikil (tesniye) yapmak için sonuna   ِان  ekleriz. 

Müennes (kız)  Müzekker (erkek) 

انَِمُهَنْدِسَتََ  
İki bayan mühendis 

ةَ مُهَنْدِسََ  
Bir bayan mühendis 

انَِمُهَنْدِسََ  
İki mühendis  َمُهَنْدِس 

Bir mühendis 
انَِصَدِيقَتََ  

İki kız arkadaş 
ةَ صَدِيقََ  

Bir kız arkadaş 
انَِصَدِيقََ  

İki arkadaş  َصَدِيق 
Bir arkadaş 

انَِطِبِيبَتََ  
İki bayan doktor 

ةَ طِبِيبََ  
Bir bayan doktor 

انَِطِبِيبََ  
İki doktor  َطِبِيب 

Bir doktor 
انَِمُعَلِّمَتََ  

İki bayan öğretmen 
ةَ مُعَلِّمََ  

Bir bayan öğretmen 
انَِمُعَلِّمََ  

İki öğretmen  َمُعَلِّم 
Bir öğretmen 

انَِطاَلبَِتََ  
İki kız öğrenci 

ةَ طاَلبََِ  
Bir kız öğrenci 

انَِطاَلبََِ  
İki öğrenci  َطاَلِب 

Bir öğrenci 
 
 

BU İKİSİ 
 

O İKİSİ 
 erkek  هُُاَ erkek  هَذَانَِ

 kız   هُُاَ kız   هَاتاَنَِ

 

انَِمُعَلِّمَََََََهَذَانَِ  
erkek öğretmendir    Bu ikisi  

erkek 

انَِمُهَنْدِسَََََهُُاَ   
erkek mühendistir    O ikisi  

erkek 

انَِمُعَلِّمَتَََََََهَاتاَنَِ  
bayan öğretmendir    Bu ikisi  kız َانَِمُهَنْدِسَتَََََهُُا  

bayan mühendistir   O ikisi  kız 

 

انَِطاَلبََََََََِهَذَانَِ  
erkek öğrencidir     Bu ikisi  

erkek 

انَِطِبِيبَََََََهُُاَ   
erkek doktordur    O ikisi  

erkek 

انَِطاَلبَِتَََََََهَاتاَنَِ  
kız öğrencidir     Bu ikisi  kız ََانَِطِبِيبَتََََََهُُا  

bayan doktordur    O ikisi  kız 

 


